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Deltagere:  
Bestyrelsesmedlemmer:   Bjarne Boysen, Jannie Blavnsfeldt Hansen, Gitte Haase Jørgensen, Ann, Susanne, Brian Larsen, Maia Mortensen,  
Medarbejdere:  Trine, Nena 
Elevråd:  formand Mie, næstformand Andreas 
Ledelse:  Ditte og Per 
Gæster:   
 
Referent: Ditte Skyum 

Punkt Hvad handler punktet om? Ansvarlig Beslutning/referat 

1   DS  

- Afbud Maja    

- Godkendelses af dagsorden   Godkendt 

    

2 Indledning og orienteringspunkter:    

- Ledelsen har ordet 

- Skoleindskrivning 

- Mediebillede af vold og trusler i skolen 

- Skoleudviklingssamtale med udvalg 

- Normering personale, skoleåret 24/25 

- Økonomi 

 

- Nye elever i kommende 0. kl/ 

specialklasserække 

- Bevågenhed fra medier omkring skolernes 

håndtering af vold og trusler ift til sager i 

medierne. 

-  

 Skoleindskrivning 44 elever til Broager.  
12 fik vi ikke, de fleste valgte tyskskole.  
Der er flere elever, end vi har nu 
3 elever til special 0kl.  
 
Skolesagerne i DK. DR har bedt om aktindsigt på 
landsplan.  
Ledelsen har inviteret til dialog om konkrete 
sager. 
Skoleudviklingssamtale: der var besøg i sidste 
uge. TP og Elevrådet var med. Der var 
efterfølgende ros. Der blev snakket om skolens 

Dagsorden/referat  Broager Skole Telefon:  88724360 

Skolebestyrelsesmøde  Sønderborg Kommune  broagerskole@sonderborg.dk 

29-02-2024 
 

Kl. 18:00-20:30 på lærerværelset 
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daglige drift. Der var mange ting på programmet, 
bla. Skolemad, trivselsmåling, udfordringer med 
inklusionen mm.  
 
Normering personale i det kommende skoleår:  
1 lærer Specialklasserækken, 2 skole pæd, 1 SFO 
pæd. Der er en procedure for hvordan der kan 
søges mm.  
 
Økonomi: Buget 23, overskud på 800.000 kr. 
Ledelsen er tilfreds med resultatet.  
 

- Elevråd har ordet 

- Millionpuljen/demokratimillionen 

 Mie/Andreas Der er ønskes: 
Tcqball (Fodbold på bord) 
Bordtennis bord/bolde udendørs.  
Net over fodboldbanen ved hvalen.  
Net til mål på sporteren.  
 
Der skal forhandles om millionen 12 marts.  

  
 
 

  

    

3 Punker til 

orientering/drøftelse/beslutning: 

   

Oplæg fra Rasmus Alenkær Drøftelse i bestyrelsen om oplæg, pointer og det 
videre arbejde 

 Nogle var afsted til Rasmus Alenkær, omkring det 
gode værtskab. Faglighed og fællesskab.  
Lærerne skal hører oplæg den 12 aug. (Opdelt i 2 
distrikter)   

Anbefalinger brug af skærm i grundskolen 

240205Anbefalinger-

grundskole-final skærm.pdf
 

Drøftelse af vedhæftede anbefalinger i forhold til 
brug af skærm i grundskolen med henblik på 
dannelse og trivsel 

 Bestyrelsen drøfter:  
Der er mobil-regler.  
Skærme i undervisningen.   
Skærme i fritiden.  
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Politisk udvalg, drøftelse af svar på budget 
2024 

Gitte har fået svar fra Jesper Smaling i forhold til 
høringssvar og budget. Drøftelse af om bestyrelsen 
ønsker besøg fra udvalget 

 Jesper har sendt svar retur. 
Bestyrelsen undres over, at der skulle laves det ene 
høringssvar efter det andet. Følte det som et spild af 
resurser, med alle de svar og møder.  
Der kommer færre besparelser, og det er årsagen til 
de mange høringssvar ikke er kommet i spil.  
Vi ønsker ikke yderlige 

    

    

    

    

-     

4 Meddelelser:    

- Formand  Gitte  

- Ledelse  DS/PK  

- PR    

- LMU   Aula brug skal efter ønske drøftes.  

- FRO    

- Andre    

-     

5 Evt.    

- Evt.    

Punkter til kommende møder Oplæg Rasmus Alenkær 
Brug af aula 

  

 
 
Bestyrelsesmødet starter med en let gang spisning 


